
Zápisnica č.  7/2013  zo  zasadnutia Komisie pre  školstvo  

 pri  mestskom  zastupiteľstve v Poltári,  

ktoré  sa konalo  dňa 30. 8. 2013 v budove Mestského úradu  Poltár 
 

  

 

Prítomní :  podľa prezenčnej  listiny  

 

1.  Otvorenie zasadnutia  

 

 Predsedkyňa komisie Mgr.  Brisudová otvorila zasadnutie komisie, privítala prítomných 

členov. Konštatovala, že komisia je schopná uznášania. Oboznámila členov komisie s programom 

zasadnutia. Následne bol program schválený.  

 

Za  - 7            Proti  - 0    Zdržali sa -  0 

 

 Vzhľadom k tomu, že tajomníčka komisie Mgr. Aneta Melicherová bola ospravedlnená zo 

zasadnutia komisie, zápis vykonala JUDr. Bronislava Garajová. 

 

Za – 7            Proti – 0                                   Zdržali sa - 0 

  

2. Aktuálne informácie zástupkyne spoločného  školského   úradu   Ing. Márie Pribilincovej  

 

 Ing. Pribilincová podala informáciu  o  prípravách na otvorenie školského  roka  v školách    

v zriaďovateľskej  pôsobnosti  mesta Poltár. Podľa správy Ing. Pribilincovej o  počte žiakov :  

- MŠ Kanadská  má  spolu  47 žiakov z toho je 16 predškolákov 

- MŠ Sklárska  má  spolu  123 detí, z  toho  37 predškolákov 

- ZŠ Slobody má  34 prvákov, pričom  otvorí  dve prvé  triedy 

- ZŠ Školská  má  26 prvákov, pričom  otvorí  dve prvé  triedy a 1 triedu  v nultom  ročníku 

 

 Bola vykonaná  kontrola  zápisu  detí  s trvalým  pobytom  na území  mesta Poltár do  

základnej  školy. Bolo  zistené, že boli  zapísané  všetky deti okrem  6 detí, ktoré síce majú  trvalý  

pobyt  v Poltári, ale boli  zapísané  do Základnej  školy mimo  nášho obvodu.  

 

 Ing. Pribilincová  predložila žiadosť Základnej  školy ul.  Slobody  o  navýšenie finančných 

prostriedkov  na prevádzku  ŠKD. Konkrétne  požaduje sumu 5070.- Eur. Tak isto Základná  škola 

ul.  Školská bude    žiadať o  navýšenie finančných prostriedkov  na prevádzku  ŠKD, z dôvodu  

zvýšeného  počtu žiakov navštevujúcich  ŠKD. 

 

 Ing. Pribilincová zhrnula výsledky výberového  konania na miesto  riaditeľa MŠ Kanadská. 

Do  1. kola  výberového  konania s neprihlásil žiadny záujemca. Do  druhého  kola sa prihlásila 

jedna uchádzačka, bola však  vyradená  pre nesplnenie kvalifikačných  predpokladov. Vedením  MŠ 

Kanadská  bola na dobu  1/2 roka poverená  p. Kačániová. V MŠ Sklárska bolo  uskutočnené  

výberové  konanie na ped. asistenta, pričom  úspešná bola p. D. Berkyová, ktorá  bude ďalej  

pokračovať v odbornom  vzdelávaní.  

 

 Ing. Pribilincová záverom  informovala o  krátení  podielových  daní. S obcami,  na území  

ktorých  majú  trvalý  pobyt deti, ktoré  navštevujú  CVČ v Poltári,  boli  uzatvorené  zmluvy, na 

základe ktorých  obce prispievajú  na financovanie CVČ. Ide však  o  rôzne sumy od 10.- Eur do 

63.- Eur, pričom  v prípade nižších  súm, nepostačujú  na krytie nákladov.  

 

  



3. Rôzne  

 

 Riaditeľka ZŠ Školská  informovala komisiu o  žiadosti  o  poskytnutie mestskej  športovej 

haly na Ul. sklárskej pre účely výučby telesnej  výchovy ZŠ Školská. Hala, ktorú  mali  využívať - 

na ihrisku žiaci  v minulom roku,  sa ukázala ako  nevyhovujúca.   

 

 Po  krátkej  diskusii   boli  chválené  nasledujúce uznesenia :  

 
  Komisia pre  školstvo  pri  mestskom  zastupiteľstve v Poltári  odporúča zriaďovateľovi schváliť 

žiadosť  ZŠ Školská o  poskytnutie  mestskej  športovej haly na Ul. sklárskej pre účely výučby telesnej  

výchovy ZŠ Školská.  

 

Za  - 7            Proti  - 0    Zdržali sa -  0 

 
  Komisia pre  školstvo  pri  mestskom  zastupiteľstve v Poltári,  odporúča zriaďovateľovi zistiť 

potrebu  dofinancovania ZŠ Školská  a MŠ Kanadská  do  termínu  najbližšieho  zasadnutia Mestskej  rady v 
Poltári a predložiť  žiadosti  o dofinancovanie na najbližšie zasadnutie ekonomickej   komisie pri MsZ v 

Poltári.  

   

Za  - 7            Proti  - 0    Zdržali sa -  0 

 

 4. Záver  

 

 Zasadnutie komisie ukončila predsedníčka komisie Mgr. Brisudová, poďakovala prítomným  

za účasť.  

 

V Poltári, dňa 30.8.2013 

 

 

 

 

Mgr. Martina Brisudová      zapísala: JUDr. Bronislava Garajová 

  predsedníčka komisie  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



KOMISIA PRE ŠKOLSTVO PRI MESTSKOM ZASTUPITEĽSTVE V POLTÁRI  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uznesenie č. 9/2013 
 

 

Komisia pre  školstvo  pri  mestskom  zastupiteľstve v Poltári  na svojom zasadnutí dňa 

30.08.2013 

 

 

odporúča zriaďovateľovi schváliť  

 

 

 

žiadosť  ZŠ Školská o  poskytnutie  mestskej  športovej haly na Ul. sklárskej pre účely výučby 

telesnej  výchovy ZŠ Školská.  

 

 

 

 

 

Mgr. Martina Brisudová 

predsedníčka komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

KOMISIA PRE ŠKOLSTVO PRI MESTSKOM ZASTUPITEĽSTVE V POLTÁRI  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uznesenie č. 10/2013 
 

 

Komisia pre  školstvo  pri  mestskom  zastupiteľstve v Poltári  na svojom zasadnutí dňa 

30.08.2013 

 

odporúča zriaďovateľovi  

 

zistiť potrebu  dofinancovania ZŠ Školská  a MŠ Kanadská  do  termínu  najbližšieho  zasadnutia 

Mestskej  rady v Poltári a predložiť  žiadosti  o dofinancovanie na najbližšie zasadnutie 

ekonomickej  komisie pri MsZ v Poltári.  
   

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Martina Brisudová 

predsedníčka komisie 
 


